
Alla läkare har olika syn på
fibromyalgi
Jag går hemåt och det är löv på marken nu. Jag som har
fibromyalgi ser verkligen inte fram emot dessa kalla månader
som är i antågande.

Det som förvånar mig är att alla dom läkare jag träffat, fem
stycken, alla har olika syn på min diagnos. Vissa tror inte
alls på den och vissa tror på den. Dom som tror på min diagnos
är ofta dom yngre läkarna eller dom som gör sin praktik.
Återigen sätts vi som har denna sjukdom utanför samhället,
varför?

Om det hade varit män som lidit av detta, för det är så för
oss, vi lider av att alltid ha ont, då hade det nog forskats
mycket om just fibromyalgi, tror jag. Men nu är det ju mest
kvinnor som utvecklar diagnosen.

Överhuvudtaget när jag läser om viss forskning så görs den
ofta på män. Det om något är diskriminerande tycker jag. Vi
som  redan  står  ”utanför  ”  samhället  ska  väl  inte  också
negligeras på grund av en diagnos.

Det gäller inte enbart fibromyalgin, jag möter ofta folk som
blir så åsidosatta för att deras sjukdomar inte syns utanpå!
Jag tycker det är så avskyvärt och att det verkligen behövs en
förändring!
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